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Protokół nr 7/20 

z posiedzenia 

Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska 

z dnia 17 stycznia 2020 r. 

 

Ad 1 

Posiedzenie Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska otworzył Przewodniczący 

Tomasz Skibicki, który powitał członków Komisji oraz zaproszonych gości. 

 

Ad 2 

Obecni: 

 Przewodniczący:     Tomasz Skibicki, 

 Zastępca Przewodniczącego:   Krzysztof Wachowiak, 

 Członkowie:      Maciej Biskup, 

Izabela Dereszewicz, 

Marcin Krawiec, 

Alfred Siama. 

Nieobecna była radna Patrycja Andrzejewska.  

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Ad 3 

Ustalenie porządku obrad.  

Przewodniczący Komisji Tomasz Skibicki przedstawił porządek obrad. 

Uwag nie zgłoszono.  

 

Porządek obrad 7/20 Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska: 

1. Otwarcie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Ustalenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie Protokołu Nr 6/19 z dnia 26 listopada 2019 r.  

5. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji za 2019 r. 

6. Przyjęcie planu pracy Komisji na 2020 r. 

7. Wolne głosy i wnioski. 

8. Zakończenie. 

 

Ad 4)  

Protokół Nr 6/19 z dnia 26 listopada 2019 r. został przyjęty w wyniku głosowania: 5 głosów „za” 

przy 1 głosie „wstrzymującym się” podczas nieobecności 1 radnego.  

 

Ad 5)  

Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji za 2019 r. 

Sprawozdanie przedstawił Przewodniczący Komisji Tomasz Skibicki.  

 

Komisja przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji za 2019 r. w wyniku głosowania: 

6 głosów „za” podczas nieobecności 1 radnego.  

 

Ad 6) 

Przyjęcie planu pracy Komisji na 2020 r. 
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Przewodniczący Komisji Tomasz Skibicki przedstawił propozycję planu pracy Komisji na 2020 r. 

oraz zwrócił się do członków Komisji o przedstawienie swoich propozycji.  

Radny Maciej Biskup zaproponował, aby w punkcie „Spotkanie z Powiatowym Lekarzem 

Weterynarii i Naczelnikiem Wydziału Ochrony  Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa w celu 

zapoznania się z informacją na temat ASF” dodać również Kierownika Biura Zarządzania 

Kryzysowego.  

Przewodniczący Komisji Tomasz Skibicki zaproponował punk dotyczący wizytacji Zespołu 

Szkół Ogólnokształcących w Gostyniu w celu zapoznania się z badaniami jakości powietrza 

prowadzonymi przez uczniów. 

Radny Maciej Biskup zaproponował spotkanie z przedstawicielami Wód Polskich.  

Radny Krzysztof Wachowiak zgłosił problem poruszania się pojazdów rolniczych po drogach 

leśnych, w związku z czym zaproponował spotkanie z Nadleśniczym Piaski lub Karczma Borowa. 

Ponadto zaproponował wizytację sortowni odpadów w Trzebani.  

Radni zwrócili uwagę, że gospodarowanie odpadami należy do zadań gminy.  

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Skibicki odczytał proponowany plan pracy:  

 

1) Spotkanie z Powiatowym Lekarzem Weterynarii, Naczelnikiem Wydziału 

Ochrony  Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa oraz Kierownikiem Biura Zarządzania 

Kryzysowego w celu zapoznania się z informacją na temat zagrożeń ASF oraz ptasią grypą.   

2) Opiniowanie sprawozdania Powiatowego Lekarza Weterynarii o stanie bezpieczeństwa 

sanitarno-weterynaryjnego powiatu gostyńskiego za 2019 rok,  

3) Wizytacja Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Gostyniu w celu zapoznania się z badaniami 

jakości powietrza prowadzonymi przez uczniów. 

4) Spotkanie z przedstawicielami Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie – Nadzór 

Wodny w Gostyniu w sprawie zapoznana z bieżącą działalnością.  

5) Spotkanie z Nadleśniczym Piaski w sprawie omówienia bieżącej działalności i zagrożeń 

wynikających z ASF. 

6) Opiniowanie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

powiatu za 2019 r.  

7) Opiniowanie sprawozdania z działalności Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Roślin 

i Nasiennictwa w Poznaniu na terenie powiatu gostyńskiego za 2019 r. 

8) Spotkanie z Naczelnikiem Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa w sprawie 

omówienia realizacji zadań własnych powiatu w zakresie działania Wydziału.  

9) Opiniowanie projektu budżetu na 2021 rok. 

 
Komisja przyjęła plan pracy na 2020 r. w wyniku głosowania: 6 głosów „za” podczas 

nieobecności 1 radnego.  

 

Ad 7) 

Wolne głosy i wnioski. 

Radny Krzysztof Wachowiak zwrócił uwagę na zalegające kamienie na rowach przy drogach 

powiatowych.  

Komisja Rolnictwa postanowiła wystąpić do Zarządu Powiatu z wnioskiem o przegląd 

zjazdów na działki usytuowane przy drodze powiatowej Poniec-Dzięczyna. 

 

Komisja Rolnictwa postanowiła wystąpić z pismem do Zarządu Powiatu o podanie 

przyczyny nie udzielenia odpowiedzi Komisji na wnioski złożone na posiedzeniu 

18 listopada 2019 r.” dotyczące: 
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- zapisania w projekcie budżetu na 2020 rok środków na modernizację wewnętrznej sieci 

internetowej. Obecna sieć jest przestarzała i nie pozwala na pełne wykorzystanie 

możliwości którą daje podłączenie szkoły do sieci światłowodowej. 

- zapisania w projekcie budżetu na 2020 rok środków na remont budynku szkolnego tzw. 

dworu Lossowów.  

 

Ad 8)  

Przewodniczący Komisji podziękował zebranym za przybycie, po czym zamknął 7 posiedzenie 

komisji. 

 

 

Przewodniczący 

Komisji Rolnictwa, Leśnictwa 

i Ochrony Środowiska 

 

/-/ Tomasz Skibicki 

Protokołowała: Elżbieta Mikstacka 


